

The Ties that Bind: Railroads and Real Estate in Western Canada

Les liens qui unissent : les chemins de fer et l'immobilier dans l'Ouest canadien

This webinar introduces participants to a collection of archival records held at Library and Archives Canada in Winnipeg. The files and ledgers document the sale of farmland and townsite land in the early 20th century by the Canadian Northern and Grand Trunk Pacific railways.

Join archivists David Horky and David Cuthbert as they discuss the history of these records and their value for researching immigration, agriculture and family history.

Tuesday, September 21, 2021, from 7 to 8 p.m. CDT

A Zoom link to attend the webinar will be sent when you register.

To register, visit winnipeg.ca/library.

Ce webinaire présente une collection d'archives conservée au bureau de Bibliothèque et Archives Canada à Winnipeg. Composée de dossiers et de registres du début du 20e siècle, elle documente la vente de terres en zones agricoles et urbaines par le Chemin de fer Canadien du Nord et le Chemin de fer Grand-Tronc-Pacifique.

Joignez-vous aux archivistes David Horky et David Cuthbert pour discuter de l'histoire de ces documents et de leur intérêt pour ceux qui font des recherches généalogiques ou des recherches sur l'immigration et l'agriculture.

Mardi 21 septembre 2021, de 19 h à 20 h (heure normale du Centre)

Un lien Zoom vous sera envoyé après votre inscription.

Le webinaire est en anglais seulement. Pour vous inscrire, visitez le winnipeg.ca/library.

Item 10 of CNR – Album – United States' Buyers and Land Agents' Excursion, September 17 to 22, 1925 – Library and Archives Canada (bac-lac.gc.ca) (MIKAN 4276576)



Library and Archives
Canada

Bibliothèque et Archives
Canada

